
 

 

 

Zápis kolegia děkanky HF JAMU dne 22. 11. 2021 
Přítomni: prof. Barbara Maria Willi, Ph.D., doc. MgA. Jana Goliášová prof. MgA. Jindřich Petráš, 
PhDr. Petr Lyko, Ph.D. et Ph.D., Ing. Jana Vondráčková 
 
Hosté: doc. MgA. Vít Spilka, MgA. Daniela Peclová, prof. MgA. Martin Opršál, Ing. Kateřina Kopecká 
 
 

1. Informace paní děkanky prof. Willi, Ph.D.: 
- Paní děkanka zahájila kolegium, přivítala všechny přítomné a předala doc. Spilkovi slovo 

ohledně předávání čestných doktorátů Magdalény Kožené a Simona Rattla, které 
proběhne 18. 1. 2022 v DnO. Doc. Spilka a MgA. Peclová informovali o scénáři 
a streamování celé akce (MgA. Peclová chce zajistit kvalitní záznam na vícero kamer, 
který bude možné sestříhat). Byl dohodnut návrh hudebního programu (fanfáry a dvě další 
věty ze skladby Mládí od Janáčka– připravují pror. Vít Spilka ve spolupráci s proděkanem 
Jindřichem Petrášem).  

- Prof. Opršál s Ing. Kopeckou kolegiu představili 6. ročník Festivalu bicích nástrojů, který 
se bude konat ve dnech 3.–5. 12. v Divadle na Orlí. Musí proběhnout za dodržování 
aktuálních opatření – měla by být připravena i hybridní verze konání festivalu. 

- Děkanka představila zápis z KR (RUV, etická komise, čestný doktorát, 75. výročí). 
- Po dobu nepřítomnosti děkanky ve dnech 23.–26. 11. je zastupováním pověřena 

doc. Goliášová. 
- Informovala o povinném testování pro zaměstnance a představila aktuální opatření. 
- Komorní opera: reprízy se budou konat pouze za podmínky dodržování hygienických 

opatření.  
- Dramaturgická rada: je v diskusi případná spolupráce s operním domem Lipsko 

a s Vysokou školou hudební v Lipsku (Opernstudia) v rámci oslav partnerství Brno – 
Lipsko v březnu 2023. Další vývoj diskuse závisí na možnostech dramaturgické domluvy 
a finanční, resp. organizační kapacitě. 

- UR HF JAMU se bude konat 3. 12. ve 13:00 v aule. 
 

2. Informace Ing. Vondráčkové: 
- KD schválilo následující zahraniční pracovní cesty: Výuková mobilita Erasmus+: 

prof. Willi – Poznaň, 22.–26. 11., OA Kubita – Gdańsk, 25.–27. 11., doc. Kaupová – 
Vilnius, 6.–10. 12. 

- M. Nosek (KKI) – KD schvaluje žádost o příspěvek na účast na mezinárodních soutěžích 
„Cittá di Barletta“ a „Premio Mauro Paolo Monopoli“ v Itálii, v celkové výši 3.200 Kč. 

- OP3V – na základě požadavku řídícího orgánu (MŠMT) je nutné vyčíslit k 30. 11. 2021 
nedočerpané finanční prostředky, které se budou v rámci řešení projektů z OP VVV 
vracet. Za HF došlo k vyčíslení tohoto požadavku za projekt ERDF. 

• K tomuto datu se celkově jedná o částku 404.035,38 Kč (z celkové dotace 79,3 
mil. – přidělených HF), tyto prostředky již do konce projektu nebudou čerpané. 
Struktura vracených prostředků je 204.035,38 Kč = investice, a 200.000 Kč = 
neinvestice.   

• Předpokládanou výši fin. prostředků, které bude ještě do konce projektu potřeba 
na realizaci plánovaných výdajů (ON + VŘ, která jsou již v běhu) si ponecháváme 
a k finálnímu vyúčtování dojde po skončení projektu (5/22) resp. v závěrečné 
zprávě (7/22). 

- 75. výročí JAMU: je třeba přesněji stanovit akce pod hlavičkou JAMU i rozpočet na ně. 
- V pátek 19. 11. proběhla schůzka s MgA. Kleckerem a B. Toiflovou ohledně rozpočtu JAO 

a financování následujících koncertů. KD žádá o předložení plánu (termíny) účinkování 
JAO na rok 2022 a to včetně požadavků na finanční zajištění ve struktuře: náklady na 



 

 

 

pořízení notového materiálu a náklady na výpomoci strukturovat na stipendia a licenční 
smlouvy. Zpracovaný návrh očekává KD nejpozději do 31. 12. 2021. 

- JAO: od letního semestru nová SPS – Eva Škodová, Hudební manažerství. 
- Reklamní předměty: HF plánuje merch k prodeji; některé položky budou k dispozici do 

konce kalendářního roku. 
 

3. Informace PhDr. Lyka, Ph.D. et Ph.D.: 
- KD projednalo EIZ Knihovny JAMU, preferuje zachování jen těch zdrojů, které jsou reálně 

využívány a nejsou dobře dostupné jiným způsobem. HF hodlá i nadále Knihovnu 
finančně podporovat formou převedení nedočerpaných projektových prostředků (SGS SV, 
FRVČ) ve prospěch nákupu nových publikací do knihovního fondu. 

- Dne 11. 11. proběhlo zasedání Ediční komise HF – viz samostatný zápis. 
 

4. Informace prof. MgA. Petráše: 
- Společně s doc. Spilkou informovali o vystoupení Janáček Ensemble dne 26. 4. 2022 

v aule HF v rámci 75. výročí založení JAMU a jako „předzvěst“ festivalu Janáček Brno 
2022.  

- Na dalších koncertech v rámci 75. výročí založení JAMU a „předzvěsti“ festivalu Janáček 
Brno 2022 vystoupí v aule: 1. 3. 2022 – Janáčkovo kvarteto a 24.5. 2022 – Percussion 
Ensemble, vždy v 16 hodin. 

- Vzhledem ke zhoršující se epidemiologické situaci se KD shodlo na zrušení letošního 
Adventního koncertu, který se měl konat 17. 12. 
 

 
 
 

Příští řádné KD proběhne v pondělí 6. 12. 2021 v 9:30. 
 
 

 

Zapsala     Verifikovala 
Mgr. Veronika Ďásková     prof. Barbara M. Willi, Ph.D. 
     děkanka HF 


